
PROTOKOLL vid sammanträde 

i Djurgårdens IF:s överstyrelse 

den 20/12 1954 på Stadion,

NÄRVARANDE: Dunér, Norén, 

Rinman, Eckerbrant, E. Karlsson, 

Liliequist.

Förhindrad: Nordlund.

§ 1.
Ordförande öppnade sammanträdet, som föregåtts av ett 

möte tillsammans med organisationskommittén för Svenska Skidspelen.

§ 2.
Sammanträdet var föranlett av ett uttalande av nämnda OK

att en ny pressläktare i skidbacken var nödvändig. Av Lennart Hög
lund hade kostnaderna härför beräknats till 2.000 kronor inklu
derande material och arbete.

Dunér, Rinman och Norén uttalade sig för det påfodrade pressläktarbygget, 
medan Eckerbrant, E. Karlsson och Liliequist 

anmälde avvikande mening med framhållande av att för dylika ändamål
begärda och avsedda anslag från Idrottsstyrelsen redan förbrukats. 
Sedan Karlsson under diskussionens gång frånträtt sin uppfattning,
beslöt sammanträdet att en pressläktare skulle byggas för en
högsta kostnad av kr. 2.000:-

§ 3.Tillk a lla d e  L e n n a rt Hö g lu n d  fö r me d d e la n d e  o m b e s lu te to c h me d d e la d e  d e n n e  sig  b e re d d  a tt d e ls sv a ra  fö r b y g g n a tio n e n

inom den angivna kostnadsramen dels ha läktaren klar i god tid före Skidspelens start den 6/1/55.

§ 4.
Sammanträdet avslutades av ordföranden.


